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§1. Mötet öppnades av ordförande Bengt Lyngbäck 

Ordförande tackade för föredragningen gällande Lars Ahlenius 

verksamheter, som rådet fått under förmötet ,och förklarade sedan 

mötet för öppnat. 

§2. Dagordningen fastställdes 

Dagordningen fastställdes. 

§3. Val av sekreterare 

Niklas Malmström valdes till sekreterare. 

§4. Val av justerare  

Till justerare valdes Britt-Marie Färm.  

§5. Föregående möte och föregående mötesprotokoll 

Inga synpunkter lämnades på föregående mötesprotokoll.  

Protokollet lades till handlingarna. 

§6. Stadens arbete för att erbjuda sommarjobb till ungdomar med 
funktionsnedsättning. 

Samordnaren för feriejobb informerade rådet gällande 

förvaltningens uppdrag för att samordna feriejobben i Stockholms 

stad och arbetet med att erbjuda feriejobb till ungdomar med 

funktionsnedsättning. 

 

Feriejobbens målgrupp är ungdomar 16-19 år som är skrivna inom 

kommunen. Det har inkommit cirka 15000 ansökningar och under 

förra året var det ca 1150 personer som tillhörde prioriterade 

grupper. En av de prioriterade grupperna är personer med 

funktionsnedsättning, det är svårt att få ut exakt statistik då det inte 

bokförs i rekryteringssystemet, men uppskattningsvis tillhör ca 15% 

av de prioriterade ungdomarna den gruppen.  

 

Det finns handledarstöd vid arbetsplatserna som är anpassat efter 

individens behov, Stockholms stad har även upphandlat särskild 

handledning och stöd från MISA för personer med extra stort behov 

av stöd. Under föregående år var det 20 sådana platser och under 

2019 har det utökats till 35 platser.  

 

Under sommaren 2019 har arbetsmarknadsförvaltningen 8 

feriejobbsplatser som kommer att undersöka tillgänglighetsbehov på 

Livdjursgatan 4 och ALFA och iWorks arbetsplatser.  

 

Rådet framförde ett tips om att inventering är ett bra arbetsmoment 

för feriejobbare, då det är en enkel arbetsform men som får resultat 

som både gynnar arbetsgivaren så väl som gör att arbetstagaren 

känner att den bidrar.  
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Rådet önskade få återkoppling efter sommaren med resultat av både 

feriejobben och tillgänglighetsinventeringen.  

§7. Ärenden inför arbetsmarknadsnämndens sammanträde 

 

Yttrande över Remiss av betänkandet Att förstå och bli förstådd - ett 

reformerat regelverk för tolkar i talade språk (SOU 2018:83)  

AMN 2019-0084-1.6 

Tillförordnade förvaltningschefen föredrog ärendet. 

 

Rådet påpekade att det är olyckligt att teckenspråk, som är ett 

officiellt språk, inte får plats i utredningen. Olycklig avgränsning att 

det endast är de talade språken som ses över i utredningen. 

  

Beslut om lokalförhyrning på Trädskolevägen 17 gällande flera 

verksamheter inom Jobbtorg Stockholm 

AMN 2019-0087-2.6 

Tillförordnade förvaltningschefen föredrog ärendet. 

 

Rådet påpekade att det är viktigt att tillgänglighetsanpassningar 

finns med i tankarna från början i en sådan process, om det nämns i 

skrivelserna blir det enklare att få med sig det perspektivet i 

införandeprocessen.  

 

Månadsrapport för februari 2019 

AMN 2018-0482-1.2.1 

Tillförordnade förvaltningschefen föredrog ärendet. 

 

Rådet har tagit del av ärendet och lägger det till handlingarna utan 

några synpunkter.  

 

Anmälan av beslut fattade av tjänsteman enligt delegation 

Rådet efterfrågade vad vissa projekt som använts förkortningar för 

stod för. 

 

FAB är ett internationellt projekt där vi inhämtar erfarenheter 

gällande insatsen Stadsdelsmammor, vilket är ett brobyggande 

arbete där nyanlända kvinnor stödjer andra nyanlända kvinnor. 

Förvaltningen samordnar arbetet. 

 

Projekt Sherpa – Det är ett resebeslut för att vissa personer inom 

vuxenutbildningen att delta i slutkonferensen för Erasmus+ projekt 
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Sherpa. Projektet är ett samarbete mellan sex europeiska länder för 

kunskapsutbyte gällande integration av nyanlända.    

 

Social Affairs forum – Stockholms stad ingår i Eurocities vilket är 

ett samarbete mellan ca 130 städer i Europa som samarbetar runt 

utvecklingsfrågor i städer. Social affairs forum gäller sociala frågor; 

förvaltningen ingår i två arbetsgrupper: integration och 

arbetsmarknadsfrågor. 

 

Anmälan av inkomna och upprättade ärenden samt handlingar 

Rådet efterfrågade förtydligande gällande vissa av ärendena. 

 

Ansökan om statsbidrag för kampanj via direktreklam mot 

åldersgruppen 20-29 år i Stockholms stad som saknar arbete och 

studier, Projekt SUVAS – 2017. 

Det var en ansökan om statsbidrag för kampanj via direktreklam 

riktade till SUVAS målgrupp. SUVAS är en uppsökande 

verksamhet för ungdomar utan varken arbete eller studier.  

 

Direktupphandling av IPS 

Handledartjänster direktupphandlades för de medarbetare som 

arbetar med IPS. 

§8. Lokalernas och handlingarnas tillgänglighet 

Utskicket av handlingarna fungerade bra med postgången denna 

gång, dock gick det inte att få till en sammanslagen fil i PDF då 

filstorleken blev för stor för att kunna skickas per e-post. 

§9. Övriga frågor 

Rådet lyfte fram Pictogram vilket är ett visuellt språk utvecklat för 

personer som saknar eller har begränsad förmåga att tala, läsa och 

skriva. Stockholms stad har avtal med Pictogram och rådet vill 

därför lyfta användandet av det i verksamheterna. Exempelvis är det 

ett bra verktyg för att kommunicera med feriejobbsungdomar med 

kognitiva svårigheter.  

https://www.pictogram.se/   

 

Tillförordnade förvaltningschefen informerade om att det tillsatts en 

ny förvaltningschef, den 10 juni 2019 tillträder Karina Uddén.  

 

Förvaltningen överlämnade en blomma till Britt-Marie Färm som 

tack för gott samarbete under de två mandatperioder som 

ordförande för rådet.  

https://www.pictogram.se/
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§10. Nästa möte 

Nästa möte äger rum onsdagen den 10 april 2019, (kl. 14.00 för 

förmöte, rådets sammanträde kl. 15.00).  

 

§11. Mötet avslutades 

 


